

Environmental Policy

ZTE always adheres to sustainable development on a global scale, and has incorporated the concept of "going green" into the entire product life cycle. ZTE holds that environmental protection is the responsibility for all employees, partners and stakeholders.

This policy applies to all ZTE employees and also those of ZTE affiliates or partners.

ZTE is making unremitting efforts to maximize energy efficiency and is fully committed at working towards a ZERO carbon future in all our activities. With the expanding business and influence, ZTE is committed to becoming the industry benchmark for environmental protection. To achieve the goals, ZTE will:

- Comply with the laws and regulations of host countries and regions, as well as the relevant international industrial standards and requirements;
- Operate an internationally recognized environmental management system, and maintain improvement;
- Prevent pollution, reduce, reuse and recycle waste, and minimize the consumption of resources;
- Monitor, evaluate and continuously improve environmental management practices to enhance resource utilization;
- Integrate environmental strategies and goals into the business planning process, so as to ensure that environmental management is a vital part of business operations;
- Inspire all employees and partners to work in an environmental friendly manner through education and training;
- Review and demonstrate the environmental policy and performance on a regular basis;
- Conduct regular communication regarding this policy with all employees, partners and stakeholders.



Xu Ziyang

CEO, ZTE Corporation

July 1, 2020

中兴通讯环境方针

中兴通讯一贯在全球范围内坚持可持续发展的理念，将绿色环保概念贯穿到整个产品生命周期。中兴通讯认为，环境保护是所有员工、合作伙伴以及利益相关方的责任。

此政策适用于中兴通讯全体员工、附属子公司及合作伙伴人员。

中兴通讯正在不懈努力，最大限度地提高能源利用效率，致力于未来在我们所有的活动中实现“零”碳排放。随着企业业务和影响力的不断扩大，中兴通讯正致力于成为行业内环境保护的标杆。为了实现这些目标，中兴通讯将：

- 遵守业务所在国家和地区相关的法律法规以及有关的国际行业标准和要求；
- 运行国际公认的环境管理体系，并持续主动改进；
- 预防污染，减少、再利用和回收废弃物，减少资源消耗；
- 管控、评估并持续改进环保管理措施，提高资源利用率；
- 在业务规划过程中覆盖环境战略和目标，确保环境管理是业务运营的一项重要组成部分；
- 通过教育和培训，激发全体员工及合作伙伴以环境友好型的态度开展工作；
- 定期回顾和展示公司的环境政策和绩效；
- 向公司全体员工、合作伙伴以及利益相关方宣贯此政策的要求，共同提升环境保护管理水平。



徐子阳

中兴通讯股份有限公司 总裁

2020年7月1日